



8天6晚合肥黄山太平湖 齐云山.宏村 3D Hefei. Mt Huang Taiping Lake. Mt Qi Yun Hong Village

Super Travels Pte Ltd
133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413
Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com





分 行程要点

全程无购物

南京

. 牛首山: 风光秀美, 素有"春牛首" 春牛首之美誉

. 大报恩寺:琉璃宝塔

太平湖: 黄山情侣湖

太平缆车:亚洲最长缆车 \diamond

黄山风景区:天下第一奇山,

"五岳归来不看山、黄山归来不看岳"

◆ 齐云山—中国道教四大名山之一

◆ 齐云小镇

画里的乡村:宏村-世界文化遗产

屯溪

. 徽州文化博物馆

. 湖边古村落

歙县

. 徽州古镇

. 渔梁坝、许国石坊

合肥

. 古逍遥津公园、 淮河路



风味餐

合肥包公鱼、黄山山顶自助餐 宏村风味、徽菜风味 新安料理、秦淮风味



住宿

合肥:4*融创美居或同级 屯溪:4*天都国际酒店或同级

黄山:4*狮林或同级

齐云山:准5*祥福瑞酒店或同级

太平:4*荣逸酒店或同级

南京:4*鼎鼎万信酒店或同级

必须自费项目

南京夜游夫子庙+最美建筑「美龄宫」+ 屯溪老街「流动着的清明上河图 | +太平 湖游船+合肥罍街美食街=RMB550/人 (大人小孩同价)



第一天: 新加坡十合肥

今晚齐集机场,搭乘班机飞往安徽合肥.

第二天:合肥-南京 (午/晚餐)

机场接机,之后乘车前往南京,车程约2.5H 【牛首山风景区】, 风景宜人, 每岁届春金 陵百姓倾城出游,故有"春牛首"之称。清 乾隆年间"牛首烟岚"列入金陵四十八景中。 包景區車, 游览佛頂塔, 整个佛顶塔造型宏 伟, 尽显唐风古韵, 登塔望远, 可尽收牛首 山四季美景.佛頂宮、巨型360度自轉臥佛、 千佛舍利地宮。

第三天:南京-3.5H 黄山太平湖 (早/午/晚餐) 【大报恩寺】是中国历史上最为悠久的佛教 寺庙,【大报恩寺琉璃宝塔】高达78.2米, 通体用琉璃烧制, 塔内外置长明灯一百四十六 盏, 自建成至衰毁一直是中国最高的建筑, 也 是世界建筑史上的奇迹, 位列中世纪世界七大 奇迹,被当时西方人视为代表中国的标志性建 筑,被称为"天下第一塔"

【车游长江大桥】是南京的标志性建筑.

第四天:太平湖-搭乘亚洲最长缆车-太平缆 (早/午/晚餐)

【太平湖】太平湖人文荟萃、历史悠久. 被誉 为"黄山情侣","中华翡翠","世界明珠"、 "东方日内瓦湖". 太平湖被评为"中国最美 的地方"和"安徽省文明景区"及"中国热点 旅游胜地".

【太平缆车】被称为亚洲最长缆车, 每个车 厢可以容纳100人

【黄山】中国十大风景名胜之一, 世界自然 文化遗产。黄山集名山之长, 泰山之雄伟, 华 山之险峻, 衡山之烟云, 庐山之瀑, 雁荡山之 巧石, 峨眉山之秀丽, 黄山无不兼而有之。有 "五岳归来不看山,黄山归来不看岳"的美誉。 北海景区:被誉为黄山风景窗,景点星罗旗 布,非常之多,主要的景观有猴子观海-始信 峰-探海松-黑虎松-散花坞-梦笔生花等

第五天: 黄山-黟县-齐云小镇 (早/午/晚餐) 黄山日出 (根据天气情况而定)

西海景区:排云亭(仙人晒靴,仙女绣花, 天狗听琴)-远眺西海大峡谷-云谷缆车下山 远眺西海大峡谷-云谷缆车下山

【黟县宏村】徽派建筑杰出代表当属宏村, 整个村依山伴水而建,被誉为"画中的村 庄",也是世界文化遗产地。

第六天: 齐云山-屯溪 (早/午餐/晚餐自理) 【齐云小镇】在这方小镇街区之中,徽派与 现代建筑完美融合, 让人在城市之外, 放下 世事的纷扰, 感受一份归园田居的生活。

【齐云山(缆车上下)】与武当山、龙虎山、 青城山并称中国道教四大名山。清乾隆皇帝 赞誉为"天下无双胜境,江南第一名山"。

【徽州文化博物馆】为安徽省第二大综合性 博物馆,也是国内唯一全面体现徽州文化主 题的博物馆

【湖边古村落】"新安十景"之一,是结合 新安江滨江景观带的建设, 精心规划布局的 一处具有浓郁徽州传统特色的湖边古村落

第七天:屯溪-歙县-合肥(早/午餐/晚餐自理) 【徽州古城】中国四大古城之一,建于秦朝, 是中国三大地方学派之一的"徽学"发祥地, 被誉为"东南邹鲁、礼仪之邦"

【渔梁坝】是新安江上游最古老、规模最大 的古代拦河坝, 是徽州古代最知名的水利工 程,被称为"江南第一都江堰"。

【许国石坊】又名大学士坊, 石坊四面八柱, "口"字形,故俗称"八脚牌楼"。被誉为"东 方的凯旋门".

第八天: 合肥 → 新加坡 (早/午餐) 【古逍遙津公园】园内有湖,湖中有岛,岛 上有亭。湖面有三岛, 公园内有渡津桥、北 津桥、南津桥、飞骑桥等桥梁贯通景区各景 点。接着漫步被誉为"安徽第一街"的【淮 河路步行街】。然后搭乘飞机, 返回美丽家 园新加坡。



TOUR HIGHLIGHTS!

❖ No Shopping Tour

Nanjing

- . Niushoushan Scenic Area
- . Porcelain Tower
- **♦** Taiping Lake
- **♦** Taiping cable car
- **♦ Mt Huang**
- ♦ Mt. Qi Yun
- **♦ Hong Village**

Tunxi

- . Huizhou Culture Museum
- . Lakeside Ancient Villages

Shexian

- . Huizhou Ancient City
- . Yuliang Dam
- . Xu Guo Stone Archway

Hefei

- . Xiaoyaojin Park
- . Huaihelu Street



ACCOMMODATION

Hefei: Mercure Hefei Sunac or similar 4* Tunxi: Tiandu International Hotell or similar 4*

Mt.Huang: Shilin Hotel or similar 4*
Mt.Qiyun: Sun Forest Hotel or similar 5*
Taiping: Ro-easy Resort or similar 4*
Nanjing: Wassim Hotel Nanjing
Wanchenghui or similar 4*

Compulsory Tour

Nanjing night tour to Confucius Temple + the most beautiful building [Meiling Palace] + Tunxi Old Street [flowing Qingming Shanghe Scene] + Taiping Lake Cruise + Hefei Lei Street Food Street = RMB550/pax (Adult&Child same price)



Day 01: Singapore→Hefei

Assemble at Changi Airport and take an international flight to Hefei.

Day 02: Hefei - (2.5H) Nanjing (L/D) Upon arrival, you will be met by our tour guide before proceeding to Nanjing.

【Niushoushan Scenic Area(Include Eco car)】
The mountain twin peaks look like ox horns, hence the name. Visit 【Unisa Palace】 and 【Unisa Pagoda】, also the Great Usnisa Hall.

Day 03: Nanjing - Taiping Lake (B/L/D) Great Bao'en Monastery The oldest Buddhist temple in Chinese history.

【Porcelain Tower of Nanjing】 The Porcelain Tower of Nanjing was located down the southern side of the Yangtze River in Nanjing which means "the temple of gratitude." It was one of the youngest medieval wonders of the world.

【Nanjing Yangtze River Bridge】

Day 04: Taiping Lake - Mt Huang (B/L/D) Taiping Lake is the largest man-made lake in Anhui province.

【 Mt Huang 】 Huangshan was designated a World Heritage Site by UNESCO. We will ascend Mt. Huang via 【 Taiping cable car 】 The landscapes change with the seasons and times, sunrises and sunsets are splendidly vivid; even when it is raining Huangshan's beauty stands out brilliantly.visit Beihai Scenic Area and appreciate the unique Mengbishenghua, Black Tiger Pine, Shixin Peak, Tanhai Pine, Baie Ridge and other wonderful landscapes in these scenic spots

Day 05: Mt Huang--Yi Xian- Mt.Qi Yun (B/L/D

This day, you can wake up early to catch the Huangshan Sunrise (subjected to weather conditions). In the **Xihai Scenic Area**, you will feel the majestic momentum of thousands of walls and towering valleys, and you can also enjoy the poetic and picturesque scenery of peaks and take cable car down the mountain.

【Hong Village (Compulsory tour)】 Known as the "Village in the Chinese Painting", it has a history of over 800 years with well-kept Ming and Qing buildings. The Academy Awardwinning film, "Crouching Tiger and Hidden Dragon", was filmed here.

Day 06: Mt.Qi Yun -TunXi (B/L)

【Qi Yun Town】 a town which is infused with traditional culture, recreation and tourism, thus becoming a center of attraction for many cultural tourism enthusiasts and artists.

Mt Qi Yun (two way cable car) is a tourist resort featuring Taoist culture, Danxia landforms, and inscriptions on precipices. Visit Yuehua Jie, Dongtianfudi, the fairies cave mansion, Taisu Palace

【 Huizhou Culture Museum 】 is the second largest comprehensive museum in Anhui Province and the only museum in China that fully reflects the theme of Huizhou culture.

【Lakeside Ancient Villages 】 is located in Hubian Village, Tunxi District, Huangshan City, Anhui Province, one of the "Ten Scenic Spots of Xin'an"

Day 07:TunXi -Shexian- Hefei (B/L)

【 Huizhou Ancient City 】 Huizhou Ancient City, located in the center of Shexian County, holds Huizhou State office which has a history of a thousand years.

【Yuliang Dam 】 is the unique well-preserved overflow stone dam in China. It was built by laying well fitted solid stones to tame the river. It is called "Southern Anhui's Dujiang Weir". 【Xu Guo Stone Archway】 was built to commemorate Minister Xu Guo of the Ming Dynasty. The stone memorial archway stands on an imitation-wooden structure in the shape of a square.

Day 08 Hefei → Singapore (B/L)

【Xiaoyaojin Park】 There are three islands on the surface of the lake, and there are Dujin Bridge, Beijin Bridge, Nanjin Bridge, Feiqi Bridge and other bridges in the park that run through the scenic spots. 【Huaihelu Street】 transfer to the airport for your flight back Singapore.



REMARKS:

1. Purchase of travel insurance is strongly recommended.

2.All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators. We, as a Travel Agent cannot be held responsible for any changes being made to the itineraries due to any but not limiting to the above-mentioned factors.

- 3. Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- 4.Please refer to Chinese itinerary version for more details.

备注:

- 1. 在公司无法预测和控制的情况下,行程可能更改
- 2. 航班时间, 行程顺序,餐食和酒店均以最终确认为准。
- 全程中文讲解
 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险

HAVE A NICE TRIP!!!

祝君旅途愉快!!!